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CONSILIUL JUDEŢEAN VÂLCEA 
 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Vâlcea 

din data de 26 aprilie 2011, ora 900 
 

  
Dl.Cîlea – Doamnelor şi domnilor consilieri judeţeni, stimaţi invitaţi, 

stimate domnule profesor universitar doctor, Alexandru Puiu, stimate 
conferenţiar doctor Remus Grigorescu, „Hristos a Înviat”, „La Mulţi Ani” tuturor 
şi bine aţi venit la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Vâlcea, convocată 
astăzi 26 aprilie 2011, ora 900. Sunt prezenţi toţi   consilieri judeţeni, deci 
Consiliul judeţean este legal întrunit. La şedinţă avem onoarea să participe, 
domnul profesor universitar doctor, Alexandru Puiu - Rector fondator al 
Universităţii „Constantin Brâncoveanu”; domnul conferenţiar doctor Remus 
Grigorescu; reprezentanţi ai unor instituţii publice; reprezentanţi ai unor 
instituţii şi servicii publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Vâlcea; 
conducători ai unor societăţi comerciale; funcţionari din cadrul aparatului de 
specialitate al consiliului judeţean şi reprezentanţi ai presei cărora vreau să le 
mulţumesc pentru interesul manifestat faţă de problemele administrative ale 
judeţului Vâlcea. Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele materiale: 13 
proiecte de hotărâri; 1 proces – verbal, cel al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Vâlcea din data de 31 martie 2011; 3 informări: privind 
activitatea desfăşurată de Preşedintele Consiliului Judeţean Vâlcea între cele 
două şedinţe ordinare ale Consiliului Judeţean Vâlcea, privind modul de 
soluţionare a petiţiilor adresate Preşedintelui Consiliului Judeţean Vâlcea şi a 
solicitărilor privind accesul la informaţii de interes public, în perioada 
01.01.2010 – 31.12.2010, privind activitatea instituţiilor publice de cultură 
aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Vâlcea, în trimestrul I, anul 2011 şi 
punctul “Diverse”. Aş vrea să vă rog, şi vă fac propunerea să retragem de pe 
ordinea de zi proiectul de hotărâre de la punctul 11, privind aprobarea 
Raportului aferent anului 2010, pentru îndeplinirea măsurilor cuprinse în 
Programul Integrat de Gestionare a Calităţii Aerului în judeţul Vâlcea 
2008 – 2013, pentru faptul că, aşa cum a constatat şi Comisia de Buget-
Finanţe, acesta presupune unele modificări. El este întocmit de Agenţia 
pentru Protecţia Mediului Vâlcea şi presupune anumite modificări, corecturi şi 
prezentarea în detaliu a Raportului pe care trebuie să-l aprobăm. Dacă 
sunteţi de acord cu ordinea de zi şi cu retragerea punctului nr.11 de pe 
ordinea de zi? Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? 
– Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate ordinea de zi. 
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Dl.Cîlea - Înainte de a trece la discutarea materialelor de pe ordinea de 

zi, care aţi aprobat-o, vă fac cunoscut că, potrivit prevederilor art.46, alin.(1) 
din Legea administraţiei publice locale, nr.215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, şi art.77 din Legea privind Statutul 
aleşilor locali nr.393/2004, cu modificările şi completările ulterioare, consilierul 
judeţean nu poate lua parte la deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă fie 
personal, fie prin soţ, soţie, afini şi rude până la gradul al patrulea inclusiv, are 
un interes patrimonial, respectiv are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  

 
PUNCTUL 1 
Aprobarea procesului – verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Vâlcea din data de 31 martie 2011 
Dl.Cîlea - Dacă sunt observaţii privind cele consemnate în procesul-

verbal? – Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal al 
şedinţei ordinare din data de 31 martie 2011 a Consiliului Judeţean Vâlcea. 
Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă 
mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 1 de pe ordinea de zi. 
 

PUNCTUL 2  
Informare privind activitatea desfăşurată de Preşedintele 

Consiliului Judeţean Vâlcea între cele două şedinţe ordinare ale 
Consiliului Judeţean Vâlcea 

Dl.Cîlea – Dacă sunt observaţii? – Nu. Vă mulţumesc? 
 
PUNCTUL 3  
Informare privind modul de soluţionare a petiţiilor adresate 

Preşedintelui Consiliului Judeţean Vâlcea şi a solicitărilor privind 
accesul la informaţii de interes public, în perioada 01.01.2010 – 
31.12.2010  

Dl.Cîlea – Dacă sunt observaţii? – Nu. Vă mulţumesc? 
 
 PUNCTUL 4  
 Informare privind activitatea instituţiilor publice de cultură aflate 
sub autoritatea Consiliului Judeţean Vâlcea, în trimestrul I, anul 2011  

Dl.Cîlea – Dacă sunt observaţii? – Nu. Vă mulţumesc? 
 
 PUNCTUL 5  
 Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de Cetăţean de 
Onoare al Judeţului Vâlcea, domnului Profesor universitar doctor 
Alexandru Puiu, Rector fondator al Universităţii „Constantin 
Brâncoveanu” 

Dl.Cîlea - Având în vedere contribuţia cu totul deosebită la dezvoltarea 
ştiinţei şi învăţământului universitar din judeţul Vâlcea, propun Consiliului 
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Judeţean Vâlcea acordarea Titlului de Cetăţean de Onoare al judeţului 
Vâlcea domnului profesor universitar, doctor Alexandru PUIU, din municipiul 
Râmnicu-Vâlcea. Domnul profesor universitar, doctor Alexandru PUIU s-a 
născut la data de 1 octombrie 1933, în comuna Făgeţel, judeţul Olt şi este 
domiciliat în municipiul Râmnicu-Vâlcea, strada Căpitan Negoescu, nr.30-32. 
Este absolvent, din anul 1957, al Facultăţii de Economie Politică din cadrul 
Academiei de Studii Economice Bucureşti, cu licenţa de economist. În 
perioada anilor 1957-1969, în cadrul Institutului de Cercetări Economice al 
Academiei Române, a efectuat numeroase cercetări, ale căror rezultate au 
fost valorificate în cărţi, articole şi lucrări de specialitate. În anul 1970, a 
obţinut titlul de Doctor în economie, la Academia de Studii Economice 
Bucureşti. Deţine primatul în introducerea, în anii 1970, în învăţământul 
superior românesc a unor discipline privind managementul internaţional, 
relaţiile publice, negocierea, tehnicile de afaceri economice internaţionale. 
Are contribuţii valoroase în cercetarea ştiinţifică economică, în special în 
domeniul economiei mondiale, economiei naţionale, valorificării superioare a 
resurselor naturale ale ţării noastre, strategiilor bancare şi managementului. 
Este fondatorul Universităţii „Constantin Brâncoveanu”, în anul 1991, care are 
trei mari centre universitare, la Piteşti, Brăila şi Râmnicu-Vâlcea, unde 
studiază, în total, circa 6.000 de studenţi anual. Filiala de la Râmnicu-Vâlcea, 
înfiinţată şi ea în anul 1991, cuprinde în circuitul universitar specialităţi din 
domenii de reală importanţă economico-socială şi culturală, studenţii 
pregătindu-se în Facultatea de Management Marketing în Afaceri Economice, 
în următoarele specializări de licenţă: Management, Contabilitate si 
informatică de gestiune, Finanţe si bănci, Economia comerţului, turismului şi 
serviciilor,  Administraţie publică, în care studiază peste 2.500 de studenţi 
anual. Este absolut remarcabil şi lăudabil faptul că la Facultatăţile Universităţii 
„Constantin Brâncoveanu” Râmnicu-Vâlcea s-au pregătit aproape 10.000 de 
studenţi care au absolvit această facultate de la înfiinţarea ei. Este la fel de 
remarcabil şi lăudabil faptul că Universitatea „Constantin Brâncoveanu” 
dispune de dotări materiale dintre cele mai moderne, cu săli de curs şi de 
seminar, amfiteatre şi laboratoare de specialitate moderne şi bibliotecă al 
cărei bogat fond de carte cuprinde lucrări de specialitate necesare studenţilor 
în pregătirea de profil. Toate acestea au fost posibile datorită unui 
management de înaltă performanţă, care a ridicat standardul de calitate a 
procesului de învăţământ universitar la nivelul exigenţelor tot mai mari ale 
societăţii de astăzi. În anul 2011, Universitatea „Constantin Brâncoveanu” a 
obţinut gradul ridicat de încredere la evaluarea instituţională din partea 
Agenţiei Române de Asigurare a Calităţii în Învăţământul Superior (ARACIS). 
Domnul profesor universitar, doctor Alexandru PUIU este: vicepreşedinte al 
Consiliului Naţional al Rectorilor din România; membru în Colegiul Central de 
Onoare al Ministerului Educaţiei, Cercetării, Tineretului şi Sportului; membru 
în Consiliul de Administraţie  al Asociaţiei Generale a Economiştilor din 
România (AGER); a fost vreme de circa 20 de ani membru al Consiliului 
Naţional al Comerţului Exterior al României; membru al „International 
Association For Conservation of Natural Resources and Energy” – New York 
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(Asociaţia pentru conservarea energiei şi a resurselor naturale – New York); 
membru al „New York  Academy of Sciences”; Deputy Director General  - 
reprezentant  al Centrului Biografic Internaţional – Cambridge (Academia de 
Ştiinţe din New York - Director General Adjunct), precum şi fost membru al 
Consiliului Naţional de Atestare a Titlurilor, Diplomelor şi Certificatelor 
Universitare. Pentru bogata sa activitate în domeniul învăţământului şi 
cercetării ştiinţifice, a fost onorat de-a lungul anilor cu numeroase şi 
valoroase distincţii naţionale şi internaţionale, dintre care ca o încununare a 
bogatei sale activităţi ştiinţifice şi didactice, a primit recent Diploma „Virgil 
Madgearu cu Medalie de Aur – Meritul Universitar”, acordată de Senatul 
Academiei de Studii Economice din Bucureşti (2011). Rezultatele 
numeroaselor cercetări ştiinţifice şi economice, au fost pe deplin valorificate 
în zeci de cărţi de specialitate, articole, studii  şi alte materiale publicistice de 
specialitate, fiind publicate în edituri naţionale şi internaţionale larg 
recunoscute. Pe lângă bogata producţie editorială, domnul prof.univ.dr. 
Alexandru PUIU a avut şi o rodnică activitate publicistică, articolele sale 
publicate în diverse reviste din ţară şi din străinătate bucurându-se de atenţie 
şi interes în lumea  specialiştilor. În activitatea sa laborioasă, domnul profesor 
universitar doctor Alexandru PUIU s-a implicat şi în promovarea unor Proiecte 
de cercetare – dezvoltare – inovare, pe bază de contract/grant, dintre care 
aducem câteva în atenţie: Manager proiect - Modernizarea managementului 
tehnicilor de afaceri economice,  2008-2009; Manager  proiect - Program  de  
instruire  în  vederea  dezvoltării abilităţilor manageriale în afaceri, 2004-
2005; Manager  proiect - Metode şi tehnici de comerţ exterior – consultanţă 
economică, oferită SC Oltchim SA Râmnicu-Vâlcea, 2000-2001. Alte lucrări şi 
contribuţii ştiinţifice fac dovada unei preocupări continue în sfera cercetării şi 
promovării noului, a progresului tehnic în viaţa noastră economico-socială, 
prin colaborarea internaţională cu instituţii şi publicaţii de specialitate. În 
conformitate cu Statutul judeţului Vâlcea, adoptat prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Vâlcea nr.105 din 24 septembrie 2003, distincţia de cetăţean de 
onoare al judeţului Vâlcea „se conferă persoanelor fizice române şi străine, 
cu merite deosebite, pe plan politic, economic, social, cultural, sau altor 
personalităţi reprezentative pentru judeţul Vâlcea”. Statutul Judeţului Vâlcea 
prevede, la Capitolul V - „Autorităţile administraţiei publice locale”, Secţiunea 
1 - „Consiliul Judeţean Vâlcea”, că “o altă atribuţie a Consiliului Judeţean 
Vâlcea este şi aceea de a aproba, prin hotărâre, acordarea titlului de 
Cetăţean de Onoare al judeţului Vâlcea. Faţă de cele expuse mai sus, vă 
rugăm să analizaţi şi să adoptaţi proiectul de hotărâre propus. Doresc să 
menţionez că, mâine în sesiunea de comunicări ştiinţifice a studenţilor, la 
Universitatea „Constantin Brâncoveanu”, o să înmânez într-un cadru festiv, 
diploma pentru Titlul de Cetăţean de Onoare al judeţului Vâlcea, domnului 
profesor universitar doctor Alexandru PUIU. Supun aprobării dumneavoastră 
proiectul de hotărâre în forma prezentată. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 5 de pe ordinea de zi. 
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Dl.Cîlea – Este pentru noi un moment deosebit şi vreau să vă 
mulţumesc pentru adoptarea acestui proiect de hotărâre şi să-l felicit încă o 
dată pe domnul profesor universitar doctor Alexandru PUIU, pentru acest titlu 
care îl onorează şi care justifică activitatea dumnealui de o viaţă. Dacă 
doreşte, îl rog să ne spună câteva cuvinte!  

Dl.prof.univ.dr. Alexandru PUIU – Stimate domnule preşedinte, stimaţi 
domni consilieri, stimat auditoriu! Sunt profund impresionat pentru acordarea 
acestui titlu care este de altfel primul pe care îl obţin. Sigur, am mai obţinut 
titlul de cetăţean de onoare al unor localităţi şi al municipiului Râmnicu Vâlcea, 
dar la nivel de judeţ, ştiu că se acordă mai rar. Sigur că el se cuvine nu numai 
mie, ci mai întâi  Universităţii  „Constantin  Brâncoveanu”,  tinerilor vâlceni 
care şi-au încredinţat destinul acestei universităţi. Alături de mine ne-am 
străduit să promovăm un învăţământ de calitate, un învăţământ care să 
folosească judeţului şi ţării. Aceste rezultate, în mod cert nu ar fi fost posibile  
fără  sprijinul componenţelor Consiliilor judeţene care s-au înregistrat de-a 
lungul timpului şi, văd în sală, consilieri judeţeni care m-au ajutat într-o 
anumită perioadă. De asemenea, Consiliului Local al Municipiului Râmnicu 
Vâlcea, tuturor oamenilor de bine din acest frumos judeţ, realmente frumos, 
poate dumneavoastră v-aţi obişnuit prea mult cu el născându-vă aici, dar eu 
care am venit mai târziu, realmente am fost impresionat şi, de aceea, mi-am 
şi mutat domiciliul din capitală, nu la Brăila, nu la Piteşti, ci la Râmnicu Vâlcea. 
Vă informez că, Facultatea din Râmnicu Vâlcea este de departe de a avea un 
statut de filială şi, vă spun sincer, că în ultimii ani, aici am făcut cele mai mari 
investiţii, la nivelul posibilităţilor noastre, desigur. Pe lângă clădirile construite 
am cumpărat şi fosta Şcoală a Cooperaţiei care a ieşit la vânzare şi, pot să vă 
spun, că avem deja un campus acolo unde funcţionăm. Mulţi dintre 
absolvenţii noştri sunt realizaţi aici în judeţ sau în alte localităţi din ţară şi 
avem multe realizări care sunt realmente frumoase. Sigur sunt şi neajunsuri 
nu numai realizări, cum spunea şi preşedintele ARACIS cu ocazia înmânării 
acestui certificat şi, aş vrea să vă informez, că numai 3 universităţi particulare 
au acest certificat iar cele de stat au în proporţie de 60%, o dovadă că noi, 
împreună am reuşit să facem un lucru bun. Dacă ar fi să regret în mod sincer 
ceva şi chiar regret, este faptul că nu am reuşit să fim mai mult alături de 
dumneavoastră în eforturile pe care le faceţi în modernizarea acestui judeţ, 
poate uneori am stat prea mult în aşteptare, neexistând proprie iniţiativă să 
venim în sprijinul dumneavoastră. Sigur, eu prea mult nu mai am din cariera 
acesta de rector şi profesor, dar ca rector fondator voi rămâne alături de 
colegii mei şi sperăm ca această lacună, cu voia şi bunăvoinţa 
dumneavoastră să o înlăturăm în perioada care urmează. Vă mulţumesc în 
modul cel mai sincer, aţi produs o mare bucurie vieţii mele şi cred că şi colegii 
mei se vor bucura, pentru că, aşa cum spuneam, recunoaşterea nu este una 
întâmplătoare. Vă mulţumesc foarte mult, vă doresc sănătate, succese şi să 
auzim numai de bine!      

Dl.Cîlea – Domnule prof.univ.dr. Alexandru PUIU, vă mulţumim foarte 
mult pentru participare! 
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PUNCTUL 6  
Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiilor şi cotizaţiilor 

plătite de Consiliul Judeţean Vâlcea, în anul 2011 
Dl.Cîlea - Prin proiectul de hotărâre se propune aprobarea următoarelor 

contribuţii şi cotizaţii ale judeţului Vâlcea, pentru anul 2011. În proiectul de 
hotărâre s-a strecurat o greşeală, respectiv ele nu sunt aprobate, ci sunt 
propuse spre aprobare şi, urmează ca după aprobare să trecem la execuţia 
acestora. Nu aş vrea să mai citesc aceste sume, le cunoaşteţi, aţi studiat 
materialul. Faţă de cele expuse, propunem aprobarea proiectului de hotărâre 
privind aprobarea contribuţiilor şi cotizaţiilor Consiliului Judeţean Vâlcea, 
pentru anul 2011. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de 
hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun 
aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Cineva 
împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 6 de pe ordinea de zi. 
Dl.Cîlea – Vreau să vă informez legat de acest subiect, că eu nu voi 

plăti toate aceste cotizaţii pe care le aprobăm azi, ci le vom duce proporţional 
cu reducerea făcută din buget, prin Legea bugetului pe anul 2011. Dar, sigur 
le aprobăm la nivelul solicitărilor şi vă rog să aveţi încredere în mine că voi 
economisi foarte bine banii. Vreau să vă anunţ că am câştigat recent o sumă 
de 2,9 miliarde lei vechi pe care trebuia să o plătim noi de la Consiliul 
Judeţean, eu am refuzat plata, pentru că la momentul încheierii contractului, 
Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului s-a angajat că plăteşte aceste 
sume, era vorba despre hărţile acelea de risc. Am refuzat plata, am refuzat şi 
factura, ne-am luptat cu ei şi, în final, ne-au repartizat banii, altfel dacă nu 
eram vigilenţi ne luau banii, adică plăteam la firma cu care era contractul 
încheiat.   

 
PUNCTUL 7  
Proiect de hotărâre privind modificarea destinaţiei unei sume 

repartizate Comunei Păuşeşti Măglaşi, prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Vâlcea nr. 43 din 31 martie 2011 

Dl.Cîlea - Prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea nr.43 din 31 
martie 2011, Primăriei Comunei Păuşeşti Măglaşi i-a fost repartizată suma de 
300,0 mii lei pentru asigurarea cofinanţării la obiectivul de investiţii 
„Alimentare cu apă şi canalizare”. Primăria Comunei Păuşeşti Măglaşi a 
solicitat ca suma de 200,0 mii lei  din suma de 300,0 mii lei, să se utilizeze 
pentru asigurarea cofinanţării la obiectivul de investiţii „Reabilitare Grădiniţă – 
centru comuna Păuşeşti Măglaşi”. Motivul pentru care se solicită această 
modificare este faptul că, la acest obiectiv de investiţii, lucrările au fost 
integral executate şi recepţionate în anul 2010, însă, datorită lipsei resurselor 
financiare, acestea nu au fost achitate. Având în vedere demersurile 
întreprinse de executant de a institui poprire pe conturile de disponibilităţi 
băneşti ale Primăriei Comunei Păuşeşti Măglaşi şi obligaţia ordonatorului de 
credite de a achita cu prioritate plăţile restante, propun ca suma de 200,0 mii 
lei  să se utilizeze potrivit destinaţiei solicitate. Comisiile de specialitate au 
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avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt 
observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. 
Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 7 de pe ordinea de zi. 
 
PUNCTUL 8  
Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului propriu 

al judeţului Vâlcea şi a bugetelor instituţiilor publice finanţate parţial sau 
integral din venituri proprii, la data de 31 martie 2011  
Dl.Cîlea - În conformitate cu prevederile art.49, alin.(12) din Legea 
nr.273/2006, privind finanţele publice locale, cu modificările şi completările 
ulterioare, ordonatorii principali de credite au obligaţia de a prezenta 
trimestrial în şedinţă publică, spre analiză şi aprobare de către autorităţile 
deliberative, execuţia bugetelor întocmite pe cele două secţiuni. Bugetul 
propriu al judeţului Vâlcea – document previzional care estimează mărimea 
indicatorilor, a fost aprobat pe trimestrul I, anul curent la un nivel total de 
48.183,40 mii lei, din care: 
 43.878,57 mii, pentru secţiunea de funcţionare; 
 4.304,83 mii lei, pentru secţiunea de dezvoltare. 

Repartizarea veniturilor şi cheltuielilor în trimestrul I/2011, s-a făcut în funcţie 
de termenele legale de încasare a veniturilor, termenele şi posibilităţile de 
asigurare a surselor de finanţare şi perioada în care este necesară 
efectuarea cheltuielilor.  
 Indicatori ai veniturilor: 1) Gradul de realizare al veniturilor este de  

102,33%, adică cu 2,33 mai mare faţă de nivelul programat, în sume 
absolute fiind cu 1.121,6 mii lei peste nivelul programat; 2) Gradul de 
realizare al veniturilor proprii este de 91,93%, înregistrându-se o 
nerealizare de 8,07%, respectiv 875 mii lei, determinată în principal de 
neîncasarea veniturilor din concesiuni. Acest indicator este influenţat atât 
de neîncasarea redevenţei de la SC CET Govora SA Râmnicu Vâlcea, cât 
şi de cauze obiective, cum ar fi competenţa limitată a consiliului judeţean 
de a stabili impozite, taxe, tarife.  

 Indicatori ai cheltuielilor: 1) Rigiditatea cheltuielilor de 21,75% indică 
gradul de flexibilitate pe care Consiliul Judeţean Vâlcea îl deţine în 
alocarea resurselor pentru plata salariilor personalului propriu şi din  
instituţiile  publice  finanţate din Bugetul propriu al judeţului Vâlcea; 2) 
Ponderea plăţilor din secţiunea de funcţionare în total plăţi este de 
97,63%, ceea ce înseamnă că au fost respectate prevederile art.49, alin 9 
din Legea nr. 273/2006, cu modificările şi completările ulterioare, 
asigurându-se în totalitate efectuarea cheltuielilor secţiunii de funcţionare. 

La data de 31 martie 2011 secţiunea de funcţionare înregistrează un 
excedent de 6.661,4 mii lei, iar secţiunea de dezvoltare se înscrie cu un 
excedent de 4.246,0 mii lei. Urmare celor prezentate, propun analizarea 
proiectului de hotărâre în vederea adoptării de către Consiliul Judeţean 
Vâlcea. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în 
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forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – 
Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 
În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 8 de pe ordinea de zi. 
 

PUNCTUL 9  
Proiect de hotărâre privind modul de calcul al redevenţei lunare 

pentru bunurile aparţinând domeniului public al judeţului Vâlcea, 
concesionate la S.C. APAVIL S.A. Vâlcea  

Dl.Cîlea - Prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea nr.61/28.02.2004, 
s-a aprobat Contractul de Delegare a Gestiunii Serviciului  Public Judeţean de 
Alimentare cu Apă şi Canalizare. Potrivit prevederilor art.9 din contractul 
menţionat, redevenţa s-a determinat prin aplicarea unui procent de 0,015% la 
valoarea bunurilor concesionate. Ulterior, prin Hotărârea Consiliului Judeţean 
Vâlcea nr.99/23.06.2005, s-a aprobat modificarea art.9 din contractul 
menţionat şi s-a decis ca nivelul redevenţei să se determine astfel: 0,245% 
din valoarea bunurilor care alcătuiesc sistemul de alimentare cu apă Brădişor-
Râmnicu Vâlcea şi 0,015% din valoarea bunurilor care alcătuiesc celelalte 
sisteme de alimentare cu apă. Urmare scăderii producţiei fizice de apă 
potabilă livrată din Sistemul Brădişor în anul 2009, creşterii preţurilor la 
materiile prime şi materiale şi majorării costurilor cu munca vie, S.C. APAVIL 
S.A. Vâlcea, solicită modificarea modului de calcul al redevenţei, invocând 
prevederile art.61 coroborate cu prevederile art.63, din Contractul de 
Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă şi Canalizare 
nr.1 din 18.11.2008. Potrivit prevederilor art.1 alin.(1) din Hotărârea 
Consiliului Judeţean Vâlcea nr.34 din 25 martie 2010, cuantumul redevenţei 
lunare pentru bunurile aparţinând domeniului public al Judeţului Vâlcea 
concesionate S.C. APAVIL S.A. Vâlcea, este rezultatul înmulţirii cantităţii de 
apă livrată lunar, cu cheltuiala privind redevenţa ca element în structura 
tarifului aprobat. S.C. APAVIL S.A. Vâlcea  solicită modificarea modului de 
calcul al redevenţei, având în vedere că majoritatea acţionarilor au stabilit 
procentul de 0,015% la valoarea bunurilor concesionate. Pentru a elimina 
diferenţele între redevenţa facturată  de concedent şi modul de reflectare a 
acesteia în structura tarifului  aprobat, se propune calculul  redevenţei prin 
aplicarea unui coeficient de 0,015% la valoarea bunurilor concesionate.  
Urmare celor prezentate, vă supun analizei, în vederea aprobării, proiectul de 
hotărâre privind modul de calcul al redevenţei pentru bunurile din domeniul 
public al Judeţului Vâlcea concesionate la S.C. APAVIL S.A. Vâlcea. Vă spun 
sincer că pentru mine, argumentul hotărâtor a fost acela că indiferent la ce 
nivel calculăm redevenţa, aceasta nu o folosim noi Consiliul judeţean, ci o 
dăm pentru Fondul de dezvoltare a acestor societăţi şi, atunci, mi se pare 
corectă această solicitare. Numai că, şi în mod justificat, Comisia de Buget 
Finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al judeţului Vâlcea, a 
recomandat ca reducerea propusă în concesionare de la 0,245% la 0,015% 
să se regăsească şi în tariful la apă. Comisiile de specialitate au avizat 
favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – 
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Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este 
pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 9 de pe ordinea de zi. 
  

PUNCTUL 10  
Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi statului de 

funcţii ale Serviciului Public Judeţean de Pază Vâlcea 
Dl.Cîlea - Prin proiectul de hotărâre alăturat se propune modificarea 

organigramei şi statului de funcţii astfel:  
 majorarea numărului de posturi de agenţi de pază, de la 71 de posturi, la 

72 posturi, respectiv prin transformarea postului vacant de casier, într-un 
post de agent de pază, cu încadrarea în numărul total de posturi;  

 transformarea a 5 posturi de agent de pază, de la obiectivul SC CET 
Govora SA, în 5 posturi de "şef de tură"; 

având în vedere prevederile art.1 lit."a" din anexa 4 la Hotărârea Guvernului 
nr.1010/2004, pentru aprobarea normelor metodologice şi a documentelor 
prevăzute la art.69 din Legea 333/2003 privind paza obiectivelor, bunurilor, 
valorilor şi protecţia persoanelor, potrivit cărora la obiectivele cu mai mult de 3 
posturi se numesc "şefi de tură" care vor coordona activitatea şi vor colabora 
cu conducerea unităţii păzite. Faţă de cele arătate mai sus, propunem 
adoptarea hotărârii în forma prezentată. Comisiile de specialitate au avizat 
favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – 
Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este 
pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 10 de pe ordinea de zi. 
  
 PUNCTUL 11  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului aferent anului 
2010, pentru îndeplinirea măsurilor cuprinse în Programul Integrat de 
Gestionare a Calităţii Aerului în judeţul Vâlcea 2008 – 2013  
 Dl.Cîlea – Acest punct a fost retras de pe ordinea de zi. 
  
 PUNCTUL 12  
 Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Ministerului 
Dezvoltării  Regionale şi Turismului a unor sectoare de drum de interes 
judeţean, aparţinând domeniului public al judeţului Vâlcea. 

  Dl.Cîlea - Prin OUG nr.105/2010, aprobată prin Legea nr.15/2011, cu 
modificările şi completările ulterioare, a fost aprobat Programul naţional de 
dezvoltare a infrastructurii. Conform art.1, alin.(1) din Normele metodologice 
pentru derularea proiectelor prioritare din cadrul Programului naţional de 
dezvoltare a infrastructurii, realizate de către Ministerul Dezvoltării Regionale 
şi Turismului, aprobate prin HG nr.251/2011, proiectele prioritare din cadrul 
Programului naţional de dezvoltare a infrastructurii pentru care Ministerul 
Dezvoltării Regionale şi Turismului are calitatea de ordonator principal de 
credite, se realizează prin Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului, în 
calitate de autoritate contractantă. În acest sens, Consiliul Judeţean Vâlcea a 
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transmis Ministerului Dezvoltării Regionale şi Turismului propunerile pentru 
realizarea obiectivelor de investiţii de interes judeţean, defalcate pe fiecare 
proiect prioritar în parte, însoţite de documentaţiile tehnico-economice, 
întocmite în conformitate cu prevederile legale în vigoare, în vederea 
demarării acţiunii de pregătire a procedurilor de atribuire a contractelor de 
execuţie. Aş vrea să vă spun în detaliu, şi am informat opinia publică, că noi 
încă din anul 2008 am întocmit 7 proiecte prin Programul Operaţional 
Regional, Axa prioritară 2 - Îmbunătăţirea infrastructurii de transport regionale 
şi locale, Domeniul Major de intervenţie 2.1. Unul este cel pentru care am 
reuşit să executăm lucrarea şi să punem în funcţiune DJ 651 B, Bălceşti – 
Goruneşti, pe o lungime de 12 km, un drum foarte bun, poate mai bun decât 
autostrada Bucureşti – Piteşti, al doilea DJ 648 Ioneşti – Olanu, de la km 
0+000 la km 8+900, cu două poduri mari din beton cu o valoare foarte mare 
de 265 miliarde lei, despre care am fost informat, urmare a unor presiuni pe 
care le-am făcut în mod continuu la agenţie şi la minister, că se va semna 
contractul de finanţare în această săptămână. Ne-au mai rămas cinci 
proiecte, care sunt întocmite de noi, Consiliul judeţean, de specialiştii 
Consiliului judeţean, chiar fără plată şi depuse la Agenţia pentru Dezvoltare 
Regională Sud - Vest Oltenia, în vederea finanţării lor, în luna decembrie 
2008. Ele au fost eligibile, au trecut în lista de rezervă şi apoi au fost 
promovate pe o suplimentare la Lista de rezervă de 130%. Nici acolo nu au 
fost bani până acum, dar fiind aprobat acest program pe Ordonanţa de 
Urgenţă a Guvernului nr.105/2010, respectiv subprogramul „Reabilitarea a 
10.000 de km de drumuri judeţene şi comunale”, aceste proiecte au devenit 
prioritare, şi vreau  să clarificăm această problemă, pentru că nu ne-a făcut 
nimeni cadou cuprinderea în proiectul de hotărâre a acestor 5 drumuri. 
Conform art.12 din Normele metodologice pentru derularea proiectelor 
prioritare din cadrul Programului naţional de dezvoltare a infrastructurii, 
aprobat prin Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.105/2010, realizate de 
către Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului, „În cadrul proiectului 
prioritar, au prioritate la finanţare proiectele de reabilitare şi modernizare a 
drumurilor de interes judeţean şi de interes local din unităţile administrativ-
teritoriale, care au solicitat finanţare prin programe finanţate din fonduri 
europene, dar nu au fost selectate la finanţare, sau care dispun de 
documentaţii tehnico-economice întocmite conform legislaţiei în vigoare, 
precum şi cele care au fost finanţate într-o primă etapă din fonduri proprii, iar 
din cauza lipsei surselor de finanţare nu au putut fi realizate integral, precum 
şi drumuri de interes judeţean şi de interes local care deservesc obiective de 
interes turistic. Cele cinci obiective de investiţii, care au fost analizate şi 
avizate favorabil: atât în Consiliul tehnico-economic al Ministerului Dezvoltării 
Regionale şi Turismului, cât şi în Consiliul Interministerial de Avizare Lucrări 
Publice de Interes Naţional  şi Locuinţe, sunt: 

1. „Reabilitare şi modernizare DJ 665 - Limita judeţul Gorj - Mariţa - 
Izvorul Rece - Vaideeni - Horezu, km.53+650 - 69+169, judeţul Vâlcea”, 
lungime 15,519 km; 
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2. „Reabilitare şi modernizare DJ 643 - Limita judeţul Olt - Laloşu - 
Făureşti - Găneşti, km 52+400 - 78+490, judeţul Vâlcea”, lungime 
26,090 km; 

3. „Reabilitare şi modernizare DJ 677- Mădulari - Şuşani - Limita jud. Olt, 
km 0+000 - 23+850, judeţul Vâlcea”, lungime 23,850 km; 

4. „Reabilitare şi modernizare DJ 703 N - Berislăveşti - Releu Cozia, km 
0+000 - 20+500, judeţul Vâlcea”, lungime 20,500 km; 

5. „Reabilitare şi modernizare DJ 703 G - Jiblea - Sălătrucel - Berislăveşti 
- Limita judeţul Argeş, km.0+000 - 13+600, jud. Vâlcea”, lungime 
13,600 km. 

Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului a solicitat aprobarea trecerii 
celor cinci sectoare de drum judeţean în administrarea ministerului prin 
hotărâre a consiliului  judeţean. Ulterior semnării acestui proiect de hotărâre, 
Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului a transmis Consiliului Judeţean 
Vâlcea un model de hotărâre care să fie respectat la darea în administrarea 
Ministerului Dezvoltării Regionale şi Turismului, a unor sectoare de drum 
judeţean aparţinând domeniului public al judeţului Vâlcea. Având în vedere 
acest aspect, sunt necesare următoarele modificări: 
1. Titlul proiectului de hotărâre se modifică şi se completează şi va avea 
următorul cuprins: „Hotărâre privind darea în administrarea Ministerului 
Dezvoltării Regionale şi Turismului, a unor sectoare de drum judeţean 
aparţinând domeniului public al judeţului Vâlcea şi a terenurilor aferente, pe 
perioada realizării proiectului prin Programul Naţional de Dezvoltare a 
Infrastructurii”. 
2. Art.1 alin.(2) se modifică şi se completează şi va avea următorul 
cuprins: „Art.1. (2) Sectoarele de drum respective şi terenurile aferente, 
libere de orice sarcini, se dau în administrare pe perioada realizării 
obiectivului de investiţii în cadrul proiectului prioritar al Programului Naţional 
de Dezvoltare a Infrastructurii”. 
3. Articolul 2 se modifică şi se completează şi va avea următorul 
cuprins: „Art.2. Darea în administrare a sectoarele de drum judeţean 
aparţinând domeniului public al judeţului Vâlcea se va realiza în baza unui 
Protocol de predare –primire încheiat între beneficiar, Consiliul Judeţean 
Vâlcea şi Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului, conform anexei nr.2 
la Hotărârea Guvernului nr.251/2011”. 
4. După articolul 2, se introduce un nou articol 3, care va avea următorul 
cuprins: „Art.3. Se împuterniceşte domnul Ion Cîlea, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Vâlcea, să semneze Protocolul de predare-primire a sectoarelor de 
drum judeţean şi a terenurilor aferente prevăzute la art.1”. 
5. Articolul  3 devine articolul 4 şi va avea următorul cuprins: „Art.4. (1) 
La data încetării dreptului de administrare, Ministerul Dezvoltării Regionale şi 
Turismului va restitui bunurile ce fac obiectul prezentei hotărâri, libere de 
orice sarcini, inclusiv investiţiile realizate ulterior, precum şi toate 
documentaţiile tehnice referitoare la acestea. 
            (2) Predarea investiţiilor se va realiza după semnarea procesului-
verbal de recepţie la terminarea lucrărilor”. 
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Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – 
Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 12 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 13  
 Proiect de hotărâre privind renunţarea la dreptul de preemţiune 
referitor la cumpărarea  imobilului (teren) în suprafaţă de 1703 mp, situat 
în perimetrul Sitului arheologic Copăcelu (Valea Răii), municipiul 
Râmnicu Vâlcea, judeţul Vâlcea, cod LMI  2004: VL-I-s-A-09508. 

 Dl.Cîlea - Printr-o cerere înregistrată la Consiliul Judeţean Vâlcea, 
proprietara Andronie Marioara, a comunicat intenţia de înstrăinare a imobilului 
situat în strada Drumul Gării, nr.cadastral 10712, municipiul Râmnicu Vâlcea, 
judeţul Vâlcea. Imobilul (teren) în suprafaţă de 1703 mp, este  situat în  zonă 
protejată cu valoare istorică, în perimetrul sitului arheologic - aşezarea 
neolitică  de la Copăcelu, municipiul Râmnicu Vâlcea, judeţul Vâlcea, 
monument istoric. Ministerul Culturii şi Patrimoniului Naţional a comunicat 
proprietarei Andronie Marioara, că nu îşi exercită dreptul de preemţiune 
pentru acest imobil şi transferă acest drept al statului către autorităţile publice 
locale. Prin înştiinţarea privind intenţia de vânzare a imobilului, proprietara a 
propus o valoare de vânzare de 21.500 euro. Considerăm că, nu este 
necesară şi oportună achiziţionarea imobilului. Ca urmare, propun spre 
aprobare Consiliului Judeţean Vâlcea, proiectul de hotărâre privind 
renunţarea la dreptul de preemţiune referitor la cumpărarea  imobilului (teren) 
în suprafaţă de 1703 mp, situat în perimetrul  Sitului arheologic Copăcelu 
(Valea Răii), municipiul Râmnicu Vâlcea, judeţul Vâlcea. Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată. 
Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră 
proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine 
cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 13 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 14  
 Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Vâlcea nr.59 din 30 aprilie 2009, referitoare la 
aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza „Studiu de 
fezabilitate”, pentru obiectivul de investiţii: ,,Reabilitare şi modernizare 
DJ 650 DN 67 - Ocnele Mari - Buneşti, km.5+800 – 11+000’’  

Dl.Cîlea - În “Lista de dotări independente şi alte cheltuieli de investiţii 
pe anul 2011, cu finanţare din credite bancare interne”, este prevăzut şi 
obiectivul de investiţii: “Reabilitare şi modernizare DJ650 DN 67 - Ocnele Mari 
- Buneşti, km. 5+800 - 11+000”. Prin Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea 
nr.59 din 30 aprilie 2009, s-a aprobat documentaţia tehnico – economică, faza 
SF, pentru obiectivul de investiţii: “Reabilitare şi modernizare DJ 650 DN 67- 
Ocnele Mari - Buneşti, km. 5+800 - 11+000”. În vederea folosirii eficiente a 



  13

fondurilor băneşti, încadrării în standardele de cost elaborate de Ministerul 
Dezvoltării Regionale şi Turismului aprobate prin HG nr.363/2010, privind 
aprobarea standardelor de cost pentru obiective de investiţii finanţate din 
fonduri publice, ţinând cont de constrângerile bugetare din acest an, se 
impune revederea soluţiei tehnice aprobate iniţial pentru realizarea 
obiectivului “Reabilitare şi modernizare DJ 650 DN 67- Ocnele Mari - Buneşti, 
km. 5+800-11+000”. Reducerea valorii totale de la suma de 12.259.820 lei la 
suma de 10.024.057 lei a fondurilor are în vedere modificarea soluţiei tehnice, 
prin renunţarea la stratul de legătură din binder BAD 25, în grosime de 5 cm 
şi realizarea numai a două straturi din mixtură asfaltică AB 2 – 6 cm şi beton 
asfaltic BA 16 – 4 cm pe fundaţie de piatră spartă, în grosime de 25 cm. 
Urmare celor prezentate, supun aprobării Consiliului Judeţean Vâlcea, 
modificarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului investiţii menţionat. 
Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Cineva împotrivă? – 
Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 14 de pe ordinea de zi. 
  
 PUNCTUL 15  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului Judeţului Vâlcea  

 Dl.Cîlea - Prin Hotărârea nr.105 din 24 septembrie 2003, Consiliul 
Judeţean Vâlcea a aprobat Statutul Judeţului Vâlcea, în conformitate cu 
prevederile Ordonanţei Guvernului nr.53/2002, privind Statutul-cadru al 
unităţii administrativ-teritoriale, aprobată prin Legea nr.96/2003. De la data 
adoptării respectivului act administrativ s-au produs o serie de modificări ale 
conţinutului elementelor de identificare ale Judeţului Vâlcea, în ceea ce 
priveşte populaţia, căile de comunicaţie şi categoria acestora, datele de 
identificare referitoare la principalele instituţii din domeniul: educaţiei, culturii, 
sănătăţii, asistenţei sociale, presei, radioului, televiziunii, serviciile publice 
existente, partidele politice şi sindicate. Faţă de modificările intervenite, prin 
materialul prezentat, Statutul Judeţului Vâlcea a fost reactualizat, urmând să 
fie aprobat din nou printr-un alt act administrativ, iar la data adoptării noului 
statut, Hotărârea Consiliului Judeţean Vâlcea nr.105 din 24 septembrie 2003 
să îşi înceteze aplicabilitatea. În acest sens, s-a elaborat proiectul de hotărâre, 
alăturat, pe care îl supun analizei, dezbaterii şi adoptării Consiliului Judeţean 
Vâlcea. Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre în 
forma prezentată. Dacă sunt observaţii? – Da. 

Dl.Greere – Doresc să apreciez în mod deosebit acest material care, 
pentru oricine ce are răbdare să-l studieze, înseamnă o bună sursă de 
documentare despre judeţul nostru, începând de la înfiinţare, de la prima 
stemă adoptată şi până în prezent. Eu am avut această răbdare şi am 
constatat două lucruri şi, aş vrea să fiţi de acord să completăm din acest 
punct de vedere pe care eu o să-l exprim vis-a-vis de acest Statut. În primul 
rând, pe stemă se observă foarte clar că aproape un sfert din scut este 
ocupat de un copac, ceea ce înseamnă că un sfert din suprafaţa judeţului ar fi 
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fond forestier. Eu vă spun că este mai mult de un sfert! De asemenea, aş 
vrea să informez pe cei prezenţi că pădurea, în prezent, aparţine mai multor 
proprietari, statul rămânând cu o suprafaţă destul de mică, aproximativ 
100.000 ha. În primul rând este a persoanelor fizice, este a persoanelor 
juridice, este a unităţilor administrativ-teritoriale şi o parte a statului. De aceea 
eu am considerat şi, îmi asum această răspundere, dacă sunteţi de acord,  că 
aş putea să schiţez pe o jumătate de pagină format A4, câteva date despre 
fondul forestier al judeţului şi să-l prezint pentru completarea acestui Statut, 
pentru că acolo unde se enumeră domeniile, respectiv economic, industrial, 
agricultură, etc., este bine să fie prezentă şi silvicultura, deoarece pe baza 
acestei suprafeţe mari de pădure apare şi resursa de masă lemnoasă care 
întreţine activitatea pentru o serie întreagă de unităţi care contribuie în mod 
important la bugetul judeţului. De aceea, mă angajez să fac această 
completare. De asemenea, am mai constatat că sunt evidenţiate numai patru 
lacuri de acumulare, începând de la limita de sus a judeţului. Eu consider că 
ar fi important ca în cadrul Bazinului Olt, care este aproape unic în ţară prin 
acumulările existente, să fie prezentate şi celelalte acumulări care sunt 
numeroase şi, cred eu că vor situa judeţul Vâlcea la un nivel superior pe ţară. 
Vă mulţumesc! 

Dl.Cîlea – Observaţiile dumneavoastră sunt corecte, dar noi nu am mai 
avut o ultimă evidenţă privind domeniul privat al pădurilor urmare aplicării 
legilor fondului funciar şi vă mulţumesc pentru efortul de a ne prezenta 
această completare cu separaţia proprietăţilor în stat şi privat. Pentru a doua 
observaţie, am rugămintea la colegii mei, la domnul Director executiv Mierluş 
Florea, să întocmească în regim de urgenţă o adresă la Hidroelectrica să ne 
precizeze dânşii toate lacurile de acumulare din Bazinul Olt care produc 
energie electrică, pentru completarea acestui Statut. Dacă mai sunt observaţii? 
– Da. 

Dl.Popescu Victor – Domnule preşedinte, aş mai avea eu o observaţie 
de făcut! Vreau să vă spun că sunt cititor al presei online zilnice şi, văd aici, în 
materialul expus, nişte cotidiane online care verificându-le acum, observ că 
nu şi-au actualizat site-urile de un an de zile. Consider că trebuia să fim un 
pic mai atenţi înainte de a statua anumite publicaţii care nu mai există. În 
afară de acest lucru, vrea să vă spun domnule preşedinte, părerea mea este 
că trebuie analizat cu mai multă atenţie înainte de a statua anumite publicaţii 
care văd că apar lunar în câte o localitate din judeţul Vâlcea, pe care eu, unul, 
nu le-am mai văzut din campania electorală din anul 2009. Mi se pare puţin 
cam deplasat să statuăm aceste trei publicaţii lunare, respectiv „Repere 
Amărăştene”, „Jurnal de Voiceşti şi încă unul. Iarăşi ca şi lovitură a zonei de 
nord a judeţului văd că cele două publicaţii care sunt cele mai citite, respectiv 
„Cozia Info” şi „Ziarul de Nord” nu apar aici. Iar, ca o ultimă afirmaţie, vorbind 
de domeniul online, de internet, vreau să vă spun că avem câteva instituţii 
subordonate nouă, Consiliului Judeţean Vâlcea, care au trecut un web-site de 
la care putem să aflăm mai multe informaţii, nefuncţional sau care nu există. 
Cred că înainte de a statua aceste link-uri sau aceste domenii, ar fi trebuit 
verificate cu mai multă atenţie. Vă mulţumesc!   
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Dl.Cîlea – Da, noi nu avem posibilitatea să verificăm, dar dacă ne puteţi 
ajuta în calitate de consilier judeţean în acest domeniu, ar fi bine să vă 
angajaţi aşa cum s-a angajat domnul consilier Greere, să ne daţi pe o pagină 
toate elementele acestea legate de publicaţiile noi pe care dumneavoastră le 
ştiţi, ca să putem actualiza întreaga reţea mass-media. Dacă mai sunt 
observaţii? – Da. 

 Dl.Simion – Este vreo problemă dacă amânăm pentru şedinţa 
următoare acest punct de pe ordinea de zi? Sunt în Statut cuprinse date care 
vin de la începutul anului 2010 şi, ar fi bine, să le actualizăm şi să facem un 
lucru ca lumea, cu completările colegilor, cu tot ce este nevoie. 

Dl.Cîlea – Nu are un caracter urgent, dar eu cred că putem să-l 
completăm şi după aprobare, pentru că orice material poate fi completat. 

Dl.Simion – Din anul 2003 nu a fost reactualizat, domnule preşedinte! 
Dl.Cîlea – Nu la toate capitolele! Eu vă propun să-l aprobăm în această 

formă şi apoi să-l completăm. De acord? Vă mulţumesc! Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre.    Cine este pentru? 
Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 15 de pe ordinea de zi. 
 
 PUNCTUL 16  
 Proiect de hotărâre privind încetarea, prin demisie, a calităţii de 
membru în Consiliul de Administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Vâlcea a domnului consilier judeţean, Ioan - Dan Fiera 

  Dl.Cîlea - Prin Hotărârea nr.101 din 26 august 2010, Consiliul 
Judeţean Vâlcea şi-a desemnat reprezentanţii în consiliile de administraţie ale 
unităţilor sanitare publice cu paturi al căror management l-a preluat. Potrivit 
art.1 din acest act administrativ, domnul Fiera Ioan Dan, consilier judeţean a 
fost desemnat reprezentantul Consiliului Judeţean Vâlcea în Consiliul de 
Administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea. Prin adresa 
înregistrată la Consiliul Judeţean Vâlcea sub nr.3965 din 7 aprilie 2011, 
Domnul consilier judeţean Ioan Dan Fiera a solicitat să se ia act de demisia 
sa, atât din calitatea de membru, cât şi din funcţia de preşedinte al Consiliului 
de Administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea. Având în vedere 
că membrii consiliului de administraţie al spitalului public se numesc, potrivit 
alin.(7) al art.186 din Legea nr.95/2006, privind reforma în domeniul sănătăţii, 
cu modificările şi completările ulterioare, prin act administrativ de către 
instituţiile unde aceştia îşi desfăşoară activitatea şi încetarea calităţii de 
membru în consiliul de administraţie se va face în acelaşi mod. Luând în 
considerare temeiurile legale de drept invocate, s-a elaborat proiectul de 
hotărâre alăturat, prin care se ia act de încetarea prin demisie, a calităţii de 
membru în Consiliul de administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea, 
a domnului consilier judeţean Ioan Dan Fiera. Comisiile de specialitate au 
avizat favorabil proiectul de hotărâre. Dacă sunt observaţii? – Nu. Dacă nu, 
supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
Cineva împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. Vă mulţumesc! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 16 de pe ordinea de zi. 
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 PUNCTUL 17  
 Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 
Consiliului Judeţean Vâlcea, ca membru în Consiliul de Administraţie al 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea 

  Dl.Cîlea - Urmare demisiei domnului consilier judeţean Ioan Dan Fiera 
şi, în conformitate cu prevederile art.186 alin.(1) şi (2) din Legea nr.95/2006, 
privind reforma în domeniul sănătăţii, cu modificările şi completările ulterioare, 
este necesară desemnarea unui alt reprezentant al Consiliului Judeţean 
Vâlcea, ca membru titular în Consiliul de Administraţie al acestei unităţi 
sanitare publice cu paturi. Hotărârea se adoptă cu vot secret! Vă rog să faceţi 
propuneri si să pregătiţi buletinele de vot! 

Dl.Fârtat – Îl propun de domnul consilier Folea Gheorghe, considerând 
că are toată experienţa profesională şi echilibrul, care vor fi utile pentru 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Vâlcea. 

Dl.Cîlea – Dacă mai sunt propuneri? – Nu. Vă mulţumesc! Rog să fie 
trecut pe buletinul de vot domnul dr.Folea Gheorghe.  

 
PUNCTUL 18  
Diverse 

 Dl.Cîlea - Dacă sunt probleme de discutat! – Da.  
Dna Moise – Am şi eu o problemă. Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, 

aş vrea să analizaţi până la şedinţa următoare adresa înregistrată la Consiliul 
Judeţean Vâlcea sub nr.4437 din 18.04.2011, prin care Primăria Comunei 
Câineni vă aduce la cunoştinţă faptul că în urma unei hotărâri a Consiliului 
local, s-a alocat din excedentul bugetului local pe anul 2010 suma de 120.000 
lei pentru reabilitarea Căminului Cultural Câinenii Mici. La faţa locului s-a 
constata că mai este necesară o mică sumă pentru terminarea lucrărilor la 
acest obiectiv destinat comunităţii din zonă şi, în acest sens, v-aş ruga 
domnule preşedinte, să alocaţi suma de 50.000 lei necesară finalizării 
lucrărilor. 

Dl.Cîlea – Eu l-am şi văzut, pentru că nu se execută nimic în judeţ fără 
să ştiu şi eu, am fost acolo săptămâna trecută. 

Dna Moise – Tocmai de aceea, domnule preşedinte şi poate luaţi o 
hotărâre şi o puneţi pe ordinea de zi a şedinţei următoare. 

Dl.Cîlea – V-aş ruga să mă înţelegeţi că acum nu putem pentru că nu 
avem bani, trebuie să analizăm dacă din încasări s-au mai adunat ceva sume 
de bani. 

Dna Moise – Oricum, trebuie să ţineţi cont că această reabilitare s-a  
realizat din excedent bugetar, ceea ce este un lucru foarte bun. Vă 
mulţumesc! 

Dl.Cîlea – Dacă mai sunt probleme? – Nu. Atunci, vă propun să luăm o 
scurtă pauză, până se scriu buletinele de vot. 

Se reiau lucrările şedinţei. 
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Dl.Pîrvu – Avem 32 de buletine de vot, domnul consilier Folea 
Gheorghe nu votează. În continuare o să împart buletinele de vot: CÎLEA 
ION, ALMAŞI BOGDAN ALEXANDRU, BELCIU ION, BULACU ROMULUS, 
COMĂNESCU IULIEAN, DUMITRESCU ADRIAN, FÂRTAT ILIE, FIERA 
IOAN DAN, FOLEA GHEORGHE – nu votează, GAVA ION, GREERE ION, 
GRIGORE PETRE, LIŢĂ IOANA, MARIN VICTOR, MOISE IULIANA, 
MONCEANU CONSTANTIN, NEDELCU SORIN GABRIEL, OBOGEANU 
IULIAN, OPRESCU ION, OPROAICA ALEXANDRU, PĂSAT GHEORGHE,  
PERSU DUMITRU, PETRESCU REMUS, PÎRVU CONSTANTIN, POENARU 
MIRCEA CONSTANTIN, POPA EUGENIA, POPA LURENŢIU, POPESCU 
ION, POPESCU VICTOR GEORGE, RĂDULESCU CONSTANTIN – a plecat, 
SPIRIDON NICU, SIMION AUREL şi VIERU GHEORGHE. 

Dl.Cîlea – Îl rog pe domnul preşedinte Pîrvu să ne prezinte rezultatele 
votului secret. 
 Dl.Pîrvu – „CONSILIUL JUDEŢEAN VÂLCEA - COMISIA DE 
VALIDARE. PROCES VERBAL, încheiat azi, 26 aprilie 2011. Comisia de 
validare, în următoarea componenţă: Pîrvu Constantin, Moise Iuliana şi 
Monceanu Constantin, întrunită în şedinţă pentru stabilirea rezultatului votului 
secret, privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean Vâlcea, 
ca membru în Consiliul de Administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Vâlcea, a constatat următoarele: s-au numărat 31 buletine de vot, din care 
voturi valabil exprimate 31, voturi nule 0. Rezultatul votului secret este 
următorul: voturi pentru 29, voturi împotrivă 2. Având în vedere rezultatul 
votului, domnul Folea Gheorghe, este desemnat membru în Consiliul de 
Administraţie al Spitalului Judeţean de Urgenţă Vâlcea. PREŞEDINTE - Pîrvu 
Constantin,  SECRETAR - Moise Iuliana,  MEMBRU - Monceanu  
Constantin.” 
 Dl.Cîlea – Doamnelor şi domnilor consilieri judeţeni, stimaţi invitaţi, vă 
mulţumesc pentru participare!  
 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 

Pentru care am încheiat prezentul proces-verbal într-un singur 
exemplar.   
 
 
 
   

PREŞEDINTE,          SECRETAR AL JUDEŢULUI, 
    

  Ion CÎLEA                 Constantin DIRINEA                                   
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